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Voor u ligt de eerste Info van 2024. Hopelijk brengt dit 

jaar voor u allen datgene wat u wenst, maar bovenal 

wens ik u een goede gezondheid voor u en uw familie.

Daarbij hoort vanzelfsprekend een goed en veilig huis 

tegen een verantwoorde huurprijs.

Bij eenieder is bekend, dat de woningnood in Nederland 

en ook in Haarlemmermeer in het bijzonder, groot is.

Verderop in deze Info wordt u op de hoogte gebracht 

van de gesprekken tussen partijen om te komen tot 

nieuwe prestatieafspraken. Nieuwbouw is in deze 

prestatieafspraken een belangrijk, zo niet het belangrijk-

ste, onderwerp. Partijen zijn overeengekomen in de 

periode 2024-2027 de sociale woningvoorraad te laten 

groeien met minimaal 8%. De ambitie is vele malen 

groter, doch vele (overheids-) maatregelen maken dat 

zeer moeilijk, zo niet onmogelijk.

Nieuwbouw is niet de enige oplossing om de woning-

nood te bestrijden. In Haarlemmermeer is een flinke 

voorraad van oudere woningen met een E,F of G-label, 

die door ingrijpende verbeteringen voor de toekomst 

nog als een goed en veilig huis kunnen worden gekwali-

ficeerd. Velen van u hebben al te maken gehad met 

zogenaamde duurzaamheids- maatregelen en veel 

huurders zullen nog te maken krijgen met dit soort 

projecten.

Bij de planvorming en uitvoering van deze projecten zijn 

bestuursleden van VHH nauw betrokken waarbij zij altijd 

uw belang op de eerste plaats zullen stellen.

Reeds eerder hebben wij getracht de PSH- en SP-bijeen-

komsten nieuw leven in te blazen, hetgeen tot nu slechts 

beperkt is gelukt. Als u deze Info leest heeft inmiddels 

een bijeenkomst plaats gevonden met de huuraanpas-

sing , die ons per 1 juli aanstaande te wachten staat, als 

onderwerp.

Ik hoop van ganser harte dat deze bijeenkomst een 

succes is geweest en als start kan worden gezien voor 

komende bijeenkomsten met voor u aansprekende 

onderwerpen.

In maart zullen VHH bestuursleden, samen met de 

Energiebank Haarlemmermeer, na een korte instructie bij 

een aantal huurders energiebesparende maatregelen 

aanbrengen. Te denken valt bijvoorbeeld aan het 

aanbrengen van radiatorfolie etc.

Zodoende kunnen de VHH medewerkers de huurders 

beter voorlichten op dit gebied.

Wij zullen nog zeker verslag doen van deze actie.

Naast deze activiteiten volgen onze medewerkers 

diverse cursussen van o.a. de Woonbond om de ontwik-

kelingen en hun kennis op volkshuisvestinggebied op 

peil te houden alsmede te vergroten. 

Ik wens u veel leesplezier met deze Info.

Agnes Alkemade

voorzitter
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Gezelligheid troef bij nieuwjaarsreceptie
Het was op 12 januari voor de tweede keer dat VHH 

haar nieuwjaarsreceptie hield bij Tijnes in Hoofddorp. 

Daarbij waren veel bewonerscommissies en individuele 

huurders aanwezig, maar ook bestuursleden van andere 

huurdersorganisaties van SHY. Door de aanwezigheid 

van vertegenwoordigers van Ymere werd er ook genet-

werkt. 

Halverwege de receptie nam voorzitter Agnes Alkemade 

het woord om terug te blikken op 2023 en vooruit te 

kijken naar 2024. Wat het jaar 2023 betreft keek zij 

terug op het gedwongen vertrek van het VHH kantoor 

uit de Wormerstraat, omdat gemeente Haarlemmermeer 

grootse plannen heeft met de grond waar het gebouw 

staat. Ook een huisartsenpraktijk en praktijk voor 

fysiotherapie waren gevestigd in het pand. Naast de 

verhuizing naar het kantoor aan de Schillingweg in 

Nieuw-Vennep besteedde zij ook aandacht aan de 

prestatieafspraken met gemeente Haarlemmermeer en 

verhuurders die daar actief zijn. Bij de voorgaande edities 

was Ymere de vertegenwoordiger van de verhuurders in 

Haarlemmermeer, maar nu waren onder andere ook 

Eigen Haard en WoonZorg aanwezig. Gelukkig had zij de 

steun van Leo van Bakel, die bij de besprekingen aanwe-

zig was. Meer informatie over de prestatieafspraken treft 

u elders in deze Info aan. 

Voor de bestuursleden was de nieuwjaarsbijeenkomst 

een mooie gelegenheid om met de huurders uit hun 

gebied de laatste ontwikkelingen te bespreken. Daarbij 

bleek de verduurzaming van de huurwoningen van 

Ymere een dankbaar onderwerp van gesprek te zijn. Na 

ruim twee uur werd er nog door een groot aantal 

aanwezigen genoten van een hapje en een drankje, maar 

was het tijd om weer huiswaarts te keren.

Met huurders in gesprek over jaarlijkse huuraanpassing

Na de nieuwjaarsreceptie werd de platformbijeenkomst 

op 31 januari jl. ook druk bezocht door verschillende 

bewonerscommissies. Het combineren van het Senioren-

Platform en Platform Sociale Huurders blijkt wellicht voor 

herhaling vatbaar. Het onderwerp van de bijeenkomst, 

meepraten over de komende huuraanpassing op 1 juli, 

was aantrekkelijk genoeg voor de huurders van Ymere.

Voor Arnoud Schüller, beleidsmedewerker bij Ymere, was 

het een bijzondere avond. Schüller is jarenlang een vaste 

gastspreker bij de algemene ledenvergadering van VHH 

om de huurverhoging toe te lichten, maar gaat vanaf juli 

2024 genieten van zijn prépensioen. 

Richard Ramaker opende de avond en gaf aan dat er nog 

geen zekerheid is over de hoogte van de huuraanpas-

sing. Voorgaande jaren was bij de presentatie tijdens de 

ALV in april de huuraanpassing al helemaal in beton 

gegoten, maar nu werd aan de bewonerscommissies en 

huurders de gelegenheid geboden om input te geven op 

het voorstel.
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De presentatie was moeilijk leesbaar op het scherm, maar 

Schüller las waar het nodig was de tekst voor. Zo blikte 

hij terug op de inflatiecijfers van de afgelopen jaren, waar 

nu een dalende trend aan de gang is. Hij haalde daarbij 

ook de quote van NIBUD over de betaalbaarheid van 

huren aan.  Bovendien gaf hij aan dat er tijdsdruk op de 

onderhandelingen ligt vanwege de late besluiten van 

demissionair minister Hugo de Jonge. Hij gaf verder aan 

dat er met drie categorieën rekening wordt gehouden: 

sociale huur, vrije sector huur en inkomensafhankelijke 

huurverhoging.

Bij de categorie sociale huursector, waar vorig jaar veel 

huren zijn bevroren of verlaagd naar 575 euro per 

maand, werd deze aanpassing grotendeels door de 

huurtoeslag gecompenseerd. 

Schüller heeft aangegeven dat Ymere voor een gemid-

delde huurverhoging van 5,3% wil gaan in de sociale 

huursector. Vanuit de aanwezigen werd daar meteen op 

gereageerd, waarbij de daling van de zorgtoeslag en de 

duurdere boodschappen dit voordeel teniet zou doen. 

Bovendien werd er vanuit de zaal op gewezen dat de 

huurtoeslag en servicekosten nog niet op elkaar zijn 

afgestemd.

Voor de huurders in de vrije sector, boven de 880 euro 

per maand (niveau 2024) lijkt er dit jaar een meevaller in 

te zitten, maar hoeveel dat wordt is nog niet bekend. 

Zowel SHY als Ymere konden geen exacte getallen geven 

voor de huurders, maar dat er toch rekening dient 

gehouden te worden met een verhoging. Schüller gaf 

verder aan dat als er huurders in de problemen komen 

door inkomensterugval ze dit bij Ymere kunnen aange-

ven, en waar mogelijk zal daar rekening mee gehouden 

worden. 

Bij de groep met inkomensafhankelijke huurverhoging zal 

er rekening worden gehouden met de huuraanpassing 

voor de hogere middeninkomens en hoge inkomens, 

waarbij aan een nivelleringseffect wordt gedacht. 

Ramaker gaf aan dat VHH via SHY, uiteraard het gesprek 

zal aangaan met Ymere om de huuraanpassing omlaag te 

brengen. ‘Als Ymere echter vasthoudt aan haar voorstel 

gaan wij met hen in overleg over randvoorwaarden’, licht 

hij toe,‘ hierbij kan men onder andere denken aan een 

hogere uitgave door Ymere aan verduurzaming, planma-

tig onderhoud, achterstallig onderhoud, dienstverlening, 

lagere servicekosten, meer nieuwbouw, veiligheid en 

leefomgeving’.

Richard bedankte Arnoud voor zijn komst en eindigde 

met een oproep aan de aanwezigen om ideeën aan te 

leveren voor zaken, waarmee SHY-rekening kan houden 

bij de onderhandelingen. 

Na afloop werd er onder het genot van een hapje en 

drankje nog nagepraat in Tijnes. 
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Prestatieafspraken 2024-2027 
Zoals u waarschijnlijk reeds uit de lokale pers hebt 

vernomen, zijn partijen eind november akkoord gegaan 

met de prestatieafspraken vastgelegd voor de periode 

van 2024 t/m 2027. 

De prestatieafspraken voor de genoemde periode zijn op 

een andere wijze tot stand gekomen dan in de vorige 

periodes. Toen was het de gewoonte dat de gemeente 

Haarlemmermeer, woningcorporatie Ymere en Vereni-

ging Huurders Haarlemmermeer (VHH) gezamenlijk tot 

afspraken kwamen waarna de gemeente met de diverse 

andere partijen afzonderlijk om tafel ging. 

Dat dit niet efficiënt was, behoeft geen betoog. 

De recente afspraken zijn nu tot stand gekomen in een 

gezamenlijk proces van de gemeente, de  woningcorpo-

raties Ymere, Eigen Haard, DUWO (corporatie voor 

studenten), Woonzorg Nederland (ouderenhuisvester), 

Rochdale en de huurdersorganisaties VHH en Alert 

(huurdersorganisatie Eigen Haard).  

De opgave voor de komende jaren is groot te noemen 

en door samen hiernaar te kijken, zijn partijen beter in 

staat deze aan te pakken. 

Via deze gezamenlijke afspraken geven partijen concreet 

invulling aan de woonambities zoals verwoord in het 

coalitieakkoord en het woonbeleidsprogramma.  

Deze prestatieafspraken staan niet op zichzelf, maar zijn 

een Haarlemmermeerse vertaling van diverse afspraken 

zoals de Nationale Prestatieafspraken en de Woondeal 

Metropoolregio Amsterdam. 

Bijna vanzelfsprekend staat de noodzaak om de sociale 

woningvoorraad uit te breiden voorop. 

De urgentie om in de komende jaren meer woningen te 

bouwen is zeer groot.  

Daarnaast zijn betaalbaarheid, duurzaamheid en woning-

kwaliteit alsmede de samenleving als thema’s benoemd. 

Per thema uit de meerjaren prestatieafspraken zijn de 

concrete activiteiten en werkzaamheden benoemd 

waaraan partijen, om te beginnen in 2024, zullen 

werken. Jaarlijks zullen deze werkafspraken worden 

geactualiseerd.  

De verschillen tussen de corporaties zijn groot (Rochdale 

heeft bijvoorbeeld op dit moment nog geen bezit in 

Haarlemmermeer) waarmee rekening is gehouden bij de 

verdeling van de werkzaamheden. 

Voor VHH, als grootste huurdersorganisatie in Haarlem-

mermeer is een belangrijke rol weggelegd, met name 

voor wat betreft de informatieverstrekking naar bewo-

ners m.b.t. doorstromingsmogelijkheden alsmede 

voorlichting over goed gebruik van de woning (zoals 

ventilatiemogelijkheden om vocht- en schimmelproble-

men te voorkomen) en mogelijke verbeteringen van de 

openbare ruimte.

In de komende jaren ligt er een grote uitdaging om aan 

alle ambities te voldoen. Als VHH zullen wij ons zeer 

zeker inspannen om e.e.a. tot een succes te maken.
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In gesprek met NMCX

Nieuwe huisstijl VHH

De verhuizing vanuit de Wormerstraat in Hoofddorp naar 

de Schillingweg in Nieuw-Vennep was niet de enige 

verandering voor VHH in 2023. De huisstijl is ook 

veranderd in een eigentijdse en moderne trend en 

daardoor herkenbaarder. De kleurencombinatie voor 

maatschappelijke organisaties in de gemeente Haarlem-

mermeer, blauw – groen, is in tact gebleven met een 

touch naar 2024. Daarbij is er meer aandacht voor onze 

corebusiness, onze achterban en het behartigen van 

huurdersbelangen. Bovendien is de VHH-Info, de nieuwe 

folder van VHH en papierwerk waaronder het briefpapier 

op elkaar afgestemd. 

In 1996 werd het VHH-logo gekenmerkt door een 

abstracte vorm van een dak boven de verenigingsnaam 

en werden blauwgroene organische elementen aan de 

zijkanten van het briefpapier, jaarverslagen en presenta-

ties toegepast. 

Sinds een groot aantal jaren is een huisvorm in het 

VHH-logo gekomen, maar bleven de blauwgroene 

zijkanten gehandhaafd. Daar is nu verandering in 

gekomen, want de organische elementen zijn weggelaten 

in de nieuwe huisstijl en het logo heeft een kleine 

aanpassing ondergaan, waarbij kleur en uitstraling zijn 

afgestemd op de huidige tijd. Bovendien is het dorpsge-

zicht, waar de kleine kernen in de gemeente Haarlem-

mermeer zo idyllisch overkomen, gebruikt om de doel-

stelling van VHH kracht bij te zetten. Met een blik op de 

kern van Abbenes aan de Hoofdvaart is het plaatje anno 

2024 voor VHH compleet voor de behartiging van 

huurders. De skyline van Abbenes is op de folder  en 

onderaan bij de visitekaartjes, briefpapier, Info, jaarver-

slag en presentatie op de titelpagina te vinden zodat 

VHH de komende jaren weer voort kan met de nieuwe 

uitstraling. 

Interview met Steven de Clercq, projectleider Groen  

en Biodiversiteit, en Anneke van Gijzen, projectleider 

Klimaatadaptatie van het NMCX Centrum voor  

Duurzaamheid.

Wat doet NMCX precies?

NMCX Centrum voor Duurzaamheid is een onafhanke-

lijke stichting die zich inzet voor het verduurzamen van 

Haarlemmermeer. We inspireren, motiveren én activeren 

bewoners, scholen en bedrijven om met verduurzaming 

aan de slag te gaan. We stimuleren inwoners om minder 

tegels en meer planten in hun tuin te plaatsen en helpen 

ze om boomspiegels (de kale plek rond een boom) of 

geveltuintjes aan te leggen

Jullie zijn de projectleiders van de groene projecten van 

NMCX. Waar richten jullie je op?

Wij stimuleren inwoners van Haarlemmermeer die 

eenvoudige maatregelen willen nemen in hun omgeving. 

Door meer planten, bloemen en struiken in de tuinen te 

zetten of een boomspiegel te voorzien van plantjes wordt 

de omgeving beter bestand tegen de nadelige effecten 

van hoosbuien en hitte. Door de hevige regenval die we 

tegenwoordig in de zomer wel eens hebben, raakt de 

riolering overvol als er veel tegels liggen. Het regenwater 

kan dan niet in de grond worden opgenomen en moet 

dus allemaal naar het riool. Het riool kan dat niet aan. 

Bovendien worden tegels heel heet en koelen ze maar 

langzaam af. Tijdens een hete zomer kun je dus beter in 

een groene omgeving vertoeven, door schaduw en 

verdamping verkoelen planten de omgeving en ze 

houden geen warmte vast.

Ook is het zo dat voor de productie van driekwart van 

ons voedsel bestuivende insecten nodig zijn. Insecten zijn 

dus erg belangrijk voor ons, maar ze hebben het wel heel 

moeilijk. Daarom stimuleren wij mensen die een tuin 

hebben of een boomspiegel adopteren om daar planten 

en bloemen in te zetten die goed zijn voor insecten. Een 

variatie aan bloeiende planten zorgt ervoor dat je vanaf 
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het vroege voorjaar tot het late najaar bloemen in je tuin 

hebt. Dat is leuk voor jezelf, en goed voor de insecten!

Je hebt het over Tegelwippen en Boomspiegels adopte-

ren, wat zijn de voordelen om dit met NMCX te doen?

NMCX biedt een programma aan om inwoners van 

Haarlemmermeer te ondersteunen en te faciliteren. Als je 

je inschrijft voor het tegelwippen bijvoorbeeld, worden 

de tegels gratis bij jou thuis opgehaald. Ook krijgen 

huurders van Ymere een cadeaubon van € 30,- euro 

waarmee ze plantjes kunnen kopen voor de tuin. Tegel-

wippers krijgen bovendien 3 zakken compost.

Inwoners die de buurt willen verfraaien en een boom-

spiegel willen adopteren of een geveltuin willen aanleg-

gen, krijgen tips over hoe ze dat het beste aan kunnen 

pakken. NMCX helpt bij de aanvraag die je bij de 

gemeente moet doen voor een boomspiegel of een 

geveltuin, je gaat immers aan de slag op grond van de 

gemeente. En vaak hebben we ook gratis planten die je 

in de geveltuin of boomspiegel kan zetten. Mensen die 

een geveltuin of boomspiegel gaan aanleggen, krijgen 2 

zakken compost.

Iedereen die meedoet aan één van deze activiteiten, 

krijgt een zakje bloemenzaad van Nederlandse bloemen 

die goed zijn voor insecten, zoals bijen en vlinders.

Hoe staat het met de vergroening in Haarlemmermeer?

In Hoofddorp is 68% van de tuinen versteend, het gaat 

dus nog niet zo goed met de vergroening van Haarlem-

mermeer. Gegevens van de andere dorpen hebben we 

niet, maar waar je ook woont in Haarlemmermeer het is 

altijd verstandig om je omgeving (nog) groener te 

maken. En dat is ook iets wat je zelf kunt doen, je hoeft 

niet op de gemeente te wachten, of op Ymere. Gewoon 

lekker zelf aan de slag in je tuin of straat, misschien 

gezellig met de buren een boomspiegel onderhouden!

Maar in meer dan de helft van de tuinen liggen teveel 

tegels en dat is dus om allerlei redenen niet zo goed. Een 

versteende omgeving wordt veel warmer, dus de lucht 

boven een dorp of stad is ook warmer, en die lucht wordt 

ook al steeds warmer door klimaatverandering. In warme 

lucht past meer water, dus als er dan een bui valt is er 

meer kans dat dit een hoosbui is en dat kan weer 

wateroverlast veroorzaken.

Een groene omgeving is bovendien veel gezonder. De 

kans op een hartaanval of een hersenbloeding vermin-

dert als je in een groene omgeving woont.

Wist je trouwens dat de meeste soorten wilde bijen hun 

nesten helemaal niet in een insectenhotel of bijenkorf 

maken? Van de 360 soorten wilde bijen in Nederland 

maken 250 soorten hun nesten in de grond. Maar dat 

kan alleen als daar geen tegels bovenop liggen!

Wat zou je de lezers nog willen meegeven?

Mensen denken vaak dat het veel werk is om een tuin te 

onderhouden, of duur, maar dat hoeft helemaal niet zo 

te zijn. Als je veel tegels in je tuin hebt liggen moet je die 

ook schoonspuiten, het onkruid er tussenuit halen en de 

tegels recht leggen omdat ze verzakken. 

Als je veel bodembedekkers (dat zijn plantjes die over de 

bodem groeien) in de perkjes zet, dan kan daar haast 

geen onkruid meer tussen groeien. Als je het gras wat 

langer laat groeien en minder vaak maait, blijft het 

groen, ook als het een langere tijd niet regent. 

Om te voorkomen dat je in de zomer moet sproeien 

omdat het lang niet regent, kun je een doek over je tuin 

spannen. Door de schaduw droogt de grond minder snel 

uit, en de schaduw is voor jezelf ook prettig!

Dit artikel is ingekort. Het gehele artikel, incl. links en waar 

u zich kunt aanmelden vindt u op de website van VHH.
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Eerste paal Hyde Park

In oktober 2023 is de bouw van 124 sociale huurwoningen 

in de Hoofddorpse stadswijk Hyde Park begonnen. Onder 

de bezielende leiding van Remco Pols, de regiomanager van 

Ymere, werd op 30 oktober 2023 de symbolische eerste 

paal geslagen door Ymere bestuurder Marike Bonhof, 

wethouder Jurgen Nobel en de vertegenwoordigers van 

samenwerkingspartners aannemer De Vries en Verburg en 

de ontwikkelaars BPD | Bouwfonds Gebiedsontwikkeling en 

Snippe Projecten B.V. Ze gingen er echt voor. Vol energie 

sloegen ze met z’n vijven de palen de grond in. Binnen 

twee jaar staat er in Hyde Park een prachtig gebouw met 

124 appartementen. Woningcorporatie Ymere is de 

verhuurder van de woningen en verhuurt de sociale 

huurwoningen vooral aan jongeren en starters onder de 35 

jaar. Marieke Bonhof zegt daarover: “Dit zijn precies de 

woningen die we het hardst nodig hebben in deze regio. Ik 

ben daarom heel trots om hier te staan en te weten dat hier 

duurzame, betaalbare woningen worden toegevoegd.”

VHH was aanwezig bij het officiële moment in het mooie 

Hyde Park gelegen tegenover het trein- en busstation van 

Hoofddorp. Het complex dat gebouwd wordt zal de naam 

Octavia Hill dragen dat verwijst naar de architecten die 

betrokken zijn bij de ontwikkeling van Hyde Park.

Hyde Park is de herontwikkeling van de voormalige 

kantorenwijk Beukenhorst-West waar in totaal 3.800 

appartementen gerealiseerd worden. Ymere is de eerste 

woningcorporatie die het gelukt is om tussen de duurdere 

segmenten en hoog stedelijke architectuur een apparte-

mentencomplex te ontwikkelen voor de sociale huur.

Housewarming nieuwe locatie VHH
 

Het is alweer een tijdje geleden, maar op zaterdag  

21 oktober 2023 had VHH op de nieuwe locatie aan de 

Schillingweg 75 te Nieuw-Vennep, een housewarming 

georganiseerd voor belangstellenden. Bewonerscommis-

sies en vertegenwoordigers van maatschappelijke 

organisaties, zoals MeerWaarde, werden door de 

VHH-bestuursleden ontvangen met een hapje en een 

drankje. Wie dat wilde, kreeg een korte rondleiding door 

het kantoorpand langs het werkgedeelte van het 

secretariaat en de penningmeester, de keuken,  

de ontvangstruimte, de vergaderzaal en de garderobe 

met toiletten. In de vergaderzaal was het vanaf  

14.00 uur een gezellig samenzijn en deelden de diverse 

bewonerscommissies hun ervaringen met elkaar en met 

de VHH-bestuursleden. In de toekomst hopen we in de 

vergaderzaal ook de platformbijeenkomsten te  

organiseren. 

Algemene ledenvergadering VHH
Graag nodigen wij u uit voor de algemene ledenverga-

dering op woensdag 3 april 2024. Het jaarverslag 2023 

wordt besproken. Ook de bestuursbenoemingen 

komen aan de orde. Verder geeft Ymere een presenta-

tie over de definitieve huuraanpassing van 2024.   

De locatie is Tijnes eetcafé & 

partyzaal, Arnolduspark 3  

te Hoofddorp. De vergade-

ring begint om 19.30 uur. 
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Bestuur
Het werkgebied Haarlemmermeer is onderverdeeld in zeven gebieden:

1.  Zwanenburg, Badhoevedorp, Vijfhuizen, Lijnden, Boesingheliede, Nieuwe Meer en Nieuwe Brug

2.  Noord: De Hoek en Hoofddorp-Centrum boven Kruisweg

 Zuid: Graan voor Visch, Pax en Hoofddorp-Centrum beneden Kruisweg

3.  Hoofddorp Toolenburg, Bornholm, Tudorpark en Vrijschot-Noord

4.  Hoofddorp Overbos, Floriande en Boseilanden

5.  Nieuw-Vennep

6.  Oude Meer, Aalsmeerderbrug, Rozenburg, Rijsenhout, Burgerveen, Leimuiderbrug, Weteringbrug,

 Abbenes, Buitenkaag, Lisserbroek, Beinsdorp, Zwaanshoek en Cruquius

7.  Haarlemmerliede, Spaarnwoude, Halfweg, Penningsveer en Spaarndam-Oost

De gebiedsbestuursleden houden contact met de bewonerscommissies binnen hun gebied.

De bestuursleden hebben ieder een specialisatie waarin zij autonoom werken. Dit binnen het kader van

uitgezet beleid. Bestuursleden presenteren tijdens de algemene bestuursvergaderingen de voortgang via

schriftelijke rapportage aan het bestuur.

Het bestuur wordt ondersteund door een secretarieel/administratief medewerker, mevrouw Marielle Stoffels.

BESTUURSLID SPECIALISATIE FUNCTIE

Mevr. Agnes Alkemade Beleid & overleg Voorzitter

Dhr. Richard Ramaker Beleid & overleg/Public Relations Secretaris

Dhr. Harry van de Boer Beleid & overleg Penningmeester 

Dhr. Leo van Bakel Beleid & overleg Lid dagelijks bestuur

Dhr. Cor van Tilborgh Gebied 1 – Gebiedsgericht werken/Public Relations Bestuurslid/Redacteur

Dhr. Theo Bergonje Gebied 2 – Noord – Gebiedsgericht werken Bestuurslid

Dhr. Eduard Austermann Gebied 2 – Zuid – Gebiedsgericht werken Bestuurslid

Mevr. Conny Kroep Gebied 3 – Gebiedsgericht werken Bestuurslid

Mevr. Dea Storm Gebied 4 – Gebiedsgericht werken Bestuurslid

Dhr. Frans van der Maden Gebied 5 – Gebiedsgericht werken Bestuurslid

Dhr. Jaap Vroegop Gebied 6 – Gebiedsgericht werken Bestuurslid

Mevr. Linda van Akkeren Gebied 7 - Gebiedsgericht werken Aspirant bestuurslid

Mevr. Lina Zonsveld Ondersteuning secretariaat Bestuurslid

Colofon
Redactie: 
Richard Ramaker 
Cor van Tilborgh
Marielle Stoffels
Drukwerk en vormgeving: Spaarne Werkt, Cruquius

Adres: 
Schillingweg 75
2153 PL Nieuw-Vennep
Tel.: 0252-786 133
Email: info@vhh2000.nl
Website: www.vhh2000.nl


